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HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„ Milyen sorsot szán a Kormány Kiskunfélegyháza, Csongrád, Szentes, Kunszentmárton,
Lakitelek vasúti szárnyvonal működésében?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Csillag István
gazdasági és közlekedési

miniszter úrhoz.

Tisztelt Miniszter úr!

A 147-es vasúti szárnyvonal a fent említett településeken kívül közel százezres lakossági kört
érint. Tapasztalataink szerint egyre többen utaznak ezen a vonalon, mivel a vasúti közlekedés
ma már olcsóbb, mint a közúti . Sokan járnak munkába, de némi teherszállítás is bonyolódik a
jelzett szakaszon.

Sokan dolgoznak vasúti alkalmazottként, dolgozóként az adott térségben . Kiszivárogtatott
hírek szerint szárnyvonalak szűnhetnek meg, vagy lényeges járat csökkenés következhet be .
Ez aggodalomra ad okot, a jelzett vasúti szárnyvonal esetében is .

Kérdezem hát Miniszter úrtól : Milyen sorsot szán a Kormány Kiskunfélegyháza, Csongrád,
Szentes, Kunszentmárton, Lakitelek vasúti szárnyvonal működésében?
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